

Professor John P. Burrows elected IUGG Union Fellow

The International Union of Geodesy and Geophysics (IUGG) awarded on Tuesday, 23rd June 2015 to Prof. John Philip Burrows, Head of the Institute of Environmental Physics of the University of Bremen, the IUGG Silver Medal for “*accomplishing a sustained series of innovations, which are essential for the global monitoring of atmospheric constituents, and his sustained leadership efforts in voluntary international cooperation*”.

The Silver Medal was presented by IUGG President Harsh Gupta at the Opening Ceremony of the XXVI IUGG General Assembly in Prague, Czech Republic, together with a certificate of IUGG Honorary Membership and a Fellow pin.

John Burrows was elected IUGG Honorary Member (Fellow) with six other internationally renowned scientists who have made exceptional contributions to international cooperation in geodesy or geophysics and attained eminence in the field of Earth and space sciences.

The Fellows Selection Committee was chaired by Joyce E. Penner (USA). The Members of the Committee were Isabelle Ansorge (South Africa), Hugo Delgado Granados (Mexico), Jan Laštovicka (Czech Republic), Harald Schuh (Germany), Konrad Steffen (Switzerland), and Kuni Takeuchi (Japan). The primary evaluation criteria have been (i) scientific contribution to and eminence in Earth and space sciences, (ii) activities in IUGG and/or within Union Associations, (iii) benefit to society as well as (iv) geographical and gender diversities.



IUGG President Harsh Gupta presents Silver Medal, IUGG Certificate and Pin to Prof. John Burrows



IUGG Early Career Scientist Awardees und Elected IUGG Fellows

Professor John P. Burrows bekommt Anerkennung als IUGG Ehrenmitglied

Am Dienstag, den 23. Juni 2015, wurde Herrn Prof. John Philip Burrows, Leiter des Instituts für Umweltphysik an der Universität Bremen, die IUGG „Silver Medal“ verliehen - für seine herausragenden Leistungen *„durch Einführung einer Reihe von nachhaltigen Innovationen, die für die globale Beobachtung atmosphärischer Komponenten von grundlegender Bedeutung sind, sowie für seine dauerhaft führende Rolle in der Förderung internationaler Kooperationen“*.

IUGG Präsident Harsh Gupta überreichte die Silbermedaille zusammen mit einer Ehrenmitgliedschaftsurkunde und einer IUGG Anstecknadel im Rahmen der Eröffnungszeremonie der 26. IUGG General Assembly am Dienstag in Prag, in der Tschechischen Republik.

John Burrows wurde als IUGG Ehrenmitglied (IUGG Fellow) ausgewählt, zusammen mit 6 anderen international renommierten Wissenschaftlern, die durch ihre herausragenden Beiträge zu internationalen Kollaborationen auf dem Gebiet der Geodäsie oder Geophysik ein hohes Ansehen im Bereich der Geo- und Raumfahrtwissenschaften erreicht haben.

Leiterin des Auswahlkomitees war Joyce E. Penner (USA). Mitglieder der Kommission waren Isabelle Ansorge (Südafrika), Hugo Delgado Granados (Mexico), Jan Laštovicka (Tschechische Republik), Harald Schuh (Deutschland), Konrad Steffen (Schweiz), und Kuni Takeuchi (Japan). Die Hauptkriterien für die Auswahl der Ehrenmitglieder waren i) wissenschaftliche Beiträge und hohes Ansehen auf dem Gebiet der Geo- und Raumfahrtwissenschaften, ii) aktive Mitwirkung innerhalb der IUGG und in ähnlichen Organisationen, iii) Nutzen für die Allgemeinheit, und d) Einsatz für die soziale und geographische Vielfalt sowie für die Geschlechterdiversität.